

Validity: 01 APR 2025 - 30 JUN 2026

12 DAYS

RAADVENTURE

NORWAY/ SWEDEN/ FINLAND









D1 Penang - Transit

Departure flight from Penang Int. Airport to Norway - Oslo.

D2 Transit - Oslo (D)

Oslo city orientation tour - Oslo City hall and Opera House.

Oslo Tromso (BLD)

- Domestic flight to Tromso. Arctic Cathedral Modern church with a triangular design and large stainedglass window, symbolizing Arctic icebergs and Northern light. **Fjellheisen Cable Car** - Take the cable
- car to Mount Storsteinen (420m above sea level) for panoramic views over Tromsø island, mountains, and fjords.
 Tromsø Harbour & City Walk -Stroll
- along the waterfront lined with colorful wooden houses, shops, and cafes include **Tromsø Cathedral** (Norway's only wooden cathedral) and Storgata, the main street.

D4 Tromso - Narvik (BLD)

King Crab Culinary Experience -Experience in freshly cooked king crab legs served with accompaniments and pull live king crabs from an aquarium and witness their preparation

D5 Narvik - Svolvaer (BLD)

- Begin your scenic drive from Narvik, passing through majestic fjords, mountains, and arctic landscapes as you enter the beautiful Lofoten Islands.
- **Svolvær** the capital of Lofoten, where dramatic peaks meet the sea
- Henningsvær, a charming fishing village known for the iconic football field by the sea.

D6 Lofoten islands (BLD)

 Å - The last village on the Lofoten road, known for its unique name and the Norwegian Fishing Village Museum. Great place to learn local heritage. Reine - A picture-perfect fishing village surrounded by steep mountains and

Reine - A picture perfect fishing village surrounded by steep mountains and turquoise waters. Great for photography, hiking, and scenic boat . rides

Nusfjord - One of Norway's oldest and best-preserved fishing villages, now a living museum. Stroll among the historic cabins and enjoy fresh seafood.

D7 Svolvaer - Narvik - Abisko/Kiruna (BLD)

· Abisko National Park - natural reserve in Swedish Lapland, located above the Arctic Circle. The park features majestic mountains, deep valleys, waterfalls, and the beautiful Abiskojåkka River, which runs through the dramatic Abisko Canyon

Kiruna - Jukkasjärvi - Levi (BLD)

- Icehotel 365 Open year-round, this solar-powered building features around 20 permanent ice and art suites, an ice
- bar, gallery, and eco-friendly design.

 **Overnight in Aurora Cabin

D9 Levi - Rovaniemi 层 Helsinki (BLD)



- Santa Claus Village is a magical winter wonderland where Christmas comes alive all year round! Here, you can ride through snowy forests on a peaceful **reindeer sleigh** & race across trails with a team of energetic **huskies.**
- VR Train experience with private bathroom
- **Overnight train onboard

D10 Helsinki (BLD)

Helsinki city orientation tour -Parliament Building , Temppeliaukio Church , Sibelius Monument , Senate Square and Uspenski Cathedral.

D11 Helsinki - Transit (B)

Transfer to airport for departure flight home

Transit - Penang

· Home Sweet home.

TOUR HIGHLIGHTS

- King Crab Culinary Experience
- Fjellheisen Cable Car
- 2 Nights stay in Lofoten islands
- Icehotel
- Husky and Reindeer Rides
- Santa Claus Village
- VR Train experience









MEAL HIGHLIGHTS: Salmon, Lunch Buffet, King Crab, Asian

Exclude Tour Leader Tipping

PHOTOS ARE ILLUSTRATIVE PURPOSES ONLY

槟城总公司 KKKP 0568 **Penang Main Office** Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 **Butterworth Branch** Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

亚罗士打分行 KPL 4348 Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

Forever Travel Service

www.forevertravel.com.my

refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for ant expenses incurred. Local handling agent have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual

水果旅遊有限公司 FOREVER TRAVEL SERVICE SDN. BHD.

Validity: 01 APR 2025 - 30 JUN 2026

挪威/瑞典/









槟城 - 中转

从槟城国际机场出发飞往挪威 - 奥 斯陆。

D2 中转 - 奥斯陆 (晚)

奥斯陆市区游览-市政厅及歌剧院

奥斯陆 🛨 特罗姆瑟 (早午晚)

搭乘内陆航班前往**特罗姆瑟**。

- 北极大教堂 现代三角形设计教堂, 有巨大的彩绘玻璃窗,象征北极冰山与
- Fjellheisen缆车 搭乘缆车前往斯托尔 斯泰嫩山(海拔420米),俯瞰特罗姆瑟 岛、群山与峡湾的全景。
- 特罗姆瑟港口与市区漫步 沿着色彩缤 纷的木屋、商店与咖啡馆林立的海滨漫 途经特罗姆瑟大教堂(挪威唯一的 木结构教堂)与主要街道Storgata。

D4 特罗姆瑟 - 纳尔维克 (早午晚)

帝王蟹美食体验 - 亲身体验现煮帝王 蟹腿,搭配配菜享用,并观看现场从 水族箱中捕捞活帝王蟹及料理过程。

纳尔维克 - 斯沃尔韦尔 (早午晚)

- 开启从纳尔维克出发的风景驾车旅 程,穿越壮丽峡湾、山脉与北极风 进入美丽的洛佛敦群岛。
- 斯沃尔韦尔 洛佛敦的首府,山峰与 大海交汇的独特城市。
- 亨宁斯韦尔 迷人的渔村, 以海边的 标志性足球场闻名。

D6 罗弗敦群岛 (早午晚)

A村 - 洛佛敦公路的最后一个村庄, 以其独特的名字与挪威渔村博物馆而 闻名,是了解当地文化遗产的绝佳地 点。

- Reine 雷讷村 一个如画般美丽的渔村,四周环绕着陡峭山峦与碧绿海水,非常适合摄影、健行及乘坐观光船。 Nusfjord 努斯姆湾 挪威岛古老、保
- 存最完好的渔村之一,如今已成为一个活生生的博物馆。可以漫步于历史悠久的小木屋之间,享用新鲜海鲜。

D7 斯沃尔韦尔 - 纳尔维克 - 阿比斯 库/基律纳(早午晚)

• 阿比斯库国家公园 - 位于瑞典拉普兰、 北极圈以北的自然保护区。公园拥有壮 丽山脉、深邃山谷、瀑布,以及贯穿险 峻峡谷的美丽Abiskojåkka河流。

D8 基律纳 - 尤卡斯耶尔维 - 莱维 (早午晚)

• Icehotel 365 冰旅馆 - 全年开放,由太 阳能供电,拥有约30间永久性的冰雕艺 术套房、冰酒吧、艺术画廊与环保设

**夜宿极光玻璃屋

D9 莱维-罗瓦涅米 赫尔辛基

- **圣诞老人村** 一年四季充满圣诞气氛的梦幻雪国世界! 可在白雪森林中乘坐宁 静的驯鹿雪橇,或与活力十足的哈士奇 展开雪地竞速。
- 搭乘VR列车(配有私人卫浴的夜火车)

D10 赫尔辛基 (早午晚)

赫尔辛基市区游览 - 国会大厦, 坦佩利基奥教堂, 西贝柳斯纪念碑, 市政广场及乌斯佩斯基教堂。

D11 赫尔辛基- 中转 (早)

送往机场乘搭客机返回家园

D12 中转 - 槟城

抵达美丽的家园。

行程特点

- 帝王蟹烹饪体验
- Fjellheisen缆车
- 2晚夜宿于罗弗敦群岛
- 驯鹿雪橇和哈斯奇骑行体验
- 圣诞老人村
- VR列车体验









餐饮亮点:

<mark>三文鱼、自助午餐、帝王蟹、亚洲风味</mark>

不包含领队小费

显示的图片仅作参考之用

槟城总公司 KKKP 0568 Penang Main Office Tel: 04-2266633

北海分行 KPL 4350 **Butterworth Branch** Tel: 04-3106633

大山脚分行 KPL 0568/5 Bukit Mertajam Branch Tel: 04-5306622

Alor Setar Branch Tel: 04-7716633

Forever Travel Service

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行 程变动或额外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民厅拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员负责。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程 次序,但景点不变。每位旅客受促购买旅游保险。